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Inledning Verksamhetsberättelse 
 

År 2022 har vi kunnat genomföra våra planerade aktiviteter och inte behövt anpassa oss efter covid-
19, förutom att vi nog alla tvättar händerna en extra gång och inte trängs på samma sätt som före 
2019.Vi har haft kurser, tävlingar, prov och lite andra aktiviteter såsom träningshelger. Vi har även 
hyrt ut vår fina klubb till bådekennelträffar, kursverksamhet och träningsgruppsträffar. Trots att vi 
har startat upp vår verksamhet på alla fronter märker vi av en viss eftersläpning från de senaste 
2.5åren och det tar nog ytterligare ett år innan vi är igång för fullt. Vi ska försöka ha två dagar 
sportlovskul2023 för våra yngre medlemmar men även för barn som har hund men som ännu inte är 
medlemmar. Vi satsar även på utbildning, både vad gäller instruktörer och tävlingsfunktionärer. För 
att vår verksamhet ska fungera behöver vi alla hjälpas åt. Det fungerar tyvärr inte att ”bara” träna sin 
egen hund utan man kan alltid bidra med något och via något lär man känna fler trevliga 
klubbkamrater och via klubbkamrater börjar man träna ihop. Därifrån hamnar man troligen både på 
appellplan och i skogen och så lär man sig en massa om hundens nos och spårarbete. Och en vacker 
dag, kommer man på att man vill tävla. Hela resan dit är kantrad av både träning med likasinnade 
men inkluderar även olika ideella insatser och det är detta vår verksamhet bygger på. Alla behövs, 
alla är välkomna.  
 
Vi har under året haft 8 styrelsemöten varav två var via zoom. Dessutom har vi kunnat genomföra 2 
fysiska medlemsmöten. Vi, som precis alla andra, måste tänka på våra utgifter. Det betyder att 
värmen i klubbstugan nu kommer att stå på 17–18 grader. Det går att höja temporärt om man har 
möte eller kurs, men en extra tröja kan vara på sin plats. Vi kommer inte att ha på de extra element 
som sitter i stugan. Det betyder också att vi är noga med att släcka efter oss när vår träning på planen 
är slut och när man lämnar ett rum i stugan, toaletten eller ladan. Även sophanteringen har ökat 
kostnadsmässigt så om man inte behöver slänga precis allt i våra soptunnor och att vi kan klara oss 
med den hämtning vi har och inte behöver beställa extra hämtning är det toppen. Man kan ta med 
sig förpackningar och åka via en återvinningsstation i stället. Om vi kan spara på dessa utgifter kan vi i 
stället lägga pengar på så mycket roligare saker såsom utbildningar, föreläsningar och mycket annat. 
Vi har haft ekipage både vid lydnads-SM, rally-SM och agility-SM. Nästa mål är att även ha ekipage 
vid Bruks-och Patrull SM. Tävlingssektorn redovisar mer i detalj om resultat från SM. Stort tacktillvåra 
fantastiska medlemmar som bidrar till klubbens trivsel och funktion. Det är så roligt att vi kan erbjuda 
våra medlemmar riktigt gott godis att köpa på plats och även Real frysfoder. Det är service tycker jag. 



Alla sektorer och kommittéer har slitit för att vår klubb ska vara lite extraallt och alla är så viktiga. 
Min målsättning när jag tillträdde som ordförande var att alla ska känna sig välkomna och att vi ska 
vara en transparant klubb. Jag lovade mig själv att tänka igenom förslag och önskemålordentligt och 
helst säga Ja och inte Nej men med det följer självklart ett ansvar förde som får ja på sina idéer och 
önskemål. Jag vill inte att vi ska ha några klubbar i klubben utan alla ska ha möjlighet att få vara med 
och träna och utvecklas. Stängda dörrar är så trist och skapar varken trivsel eller gemenskap. Detta 
visar sig tydligt i IGP-gruppen som har ökat i antalet medlemmar. Jag är övertygad om att det beror 
på att gruppen är välkomnande och tar hand om de som är nya och intresserade. Detta är viktigt och 
är en del av SBK:s värdegrund. Vi har även utökat vår mondioringgrupp då vi har fått några ekipage 
som gått över till vår klubb. Dessutom har vi nu återigen en rallysektor, vilket jag är otroligt glad över. 
Det som har stått på min personliga önskelista är att vi skulle ha möjlighet att arrangera MH och 
MT2017(som nu blir officiellt 1/1 2023) men där har vi gått bet på markfrågan och hur vi kan lösa 
det. Mentalitet på våra bruksraser är av största vikt och är ett viktigt redskap för avel men även för 
användbarhet. Klubben är nästan alltid ren och fin, även när det är som lerigast ute är det någon som 
sopar av stuggolvet. Ett extra tack till vår fantastiska anläggnings kommitté som fixat så att vår 
belysning är i drift med nya fina lampor som lyser upp mörka kvällar. Vill avsluta med att rikta ett 
stort tack till vår markägare som möjliggör vår verksamhet och till alla våra sponsorer.  
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Kommittéer och sektorer 
 

HUS – Hundägarutbildningssektorn 
Medlemmar 
Kristina Svanfeldt, sammankallande, kontakt Studiefrämjandet. 
Nathalie Golebiowski, kursansvarig för anmälningar samt hemsida. 

 

Aktiviteter under året (kurser, träffar mm.)  
NBK HUS har haft fyra fysiska möten. 
Det har under året arrangerats 2 instruktörsmöten varav ett var med en mycket bra föreläsning av 
Maria Gabrielsson. 
Vi har två blivande instruktörer som startat sin utbildning till allmänlydnadsinstruktörer.  

 

Kurser under året 
Bäst var-dag, 3 st., Appell spårkurs, Agility nybörjare och fortsättning, Rallylydnad nybörjare, Valpkurs 
2 st., Specialsök start, Specialsök fortsättning start, Rapportkurs och Nose Work nybörjare  

 

Material (har något nytt köpts in, byggts eller reparerats under året) 
Böcker till valpkurs (dock inte till sista valpkursen) och Bäst Var-dag. 
 

Bruks- och Lydnadssektorn 
Medlemmar 
Mikael Hjort sammankallande 
Åsa Fernström 
Mikael Ingesson 
Annika Carlsson 

 

Möten 
2 st. Kommittén-möten, 6 st. tävlingsmöten. 

 

Tävlingar under året 
Lydnad 
2/10   Alla klasser 21 st. 
 
Bruks 
1/5     Akl Spår            8 st. 
22/5   Lkl-Hkl Spår     6/6 st. 
4/9     Akl Spår            9 st. 
18/9   LKL-Hkl Spår 3/5 st. 
16/10 Ekl Spår 10 st. 
 
KM 19/10 
Lilla KM Lydnad 
1. Annika Carlsson & Drake 
2. Yvonne R E Andersson & Mini 
3. Camilla Carlsson & Super 
 



Stora KM Lydnad 
1. Sonja Rosenquist & Greta 
2. Anette Björkman Bergström & Flipper 
3. Annika Carlsson & Enter 
 
KM 8/10 
Lilla KM Bruks 
1. Mikael Ingesson & Titti 
2. Maria Virpi Wikzen & Moya 
3. Janna Myhre & Majken 
 
Stora KM Bruks 
1. Anelie Andersson & Iris 
2. Annica Nordström & Bane 
3. Camilla Hjort & Chippen 

 

IGP sektorn 
Medlemmar 
I dagsläget är vi 22 medlemmar i gruppen 
Sammankallande är Håkan Leiborn, Christel Leiborn och Håkan Sundqvist 
Skyddsansvarig är Magnus Strid (ansvarar endast för IGP gruppen) 
 

Aktiviteter under året 
Gruppen kör lydnads och skyddslydnadsträning tisdagar och torsdagar kl. 18.30-21.00 
De flesta i gruppen tränar skydd för Tommy Andersson i Södertälje och några kör också för den 
tjeckiska figuranten Jany Böhm.  
Spårträning sker på individuell basis då det är svårt att få tillgång till spårmarker som räcker för 
gemensam gruppträning. 
 
Under året har vi haft ett gemensamt läger i egen regi. Vi hyrde klubben under 3 dagar och tränade 
spår, lydnad/skyddslydnad.  
 
Under hösten så hade vi två utbildningsdagar i IGP lydnad för Eva Jansson (SM vinnare) 
 

Tävlingar 
Genomförda tävlingar under året: 
IGP 1–3/BSL 1–3 prov den 10 september 
BH/VT prov den 11 september. 
 
Flera i gruppen har nu börjat komma igång och är ute och tävlar. 
Klubben fick under året 4 godkända BH/VT hundar som nu kan börja ut och tävla. 
1 person har klarat BSL1 
1 person har klarat IGP 1 och IGP2 
1 person har kört IGP 3, bl.a. Ras-VM och SM 
2 personer har tävlat FH spår 
 

Utbildningar 
2 personer i gruppen har under året utbildat sig till provledare, vilket möjliggör att vi nu kan ha fler 
egna tävlingar. 
 



2 personer har börjat utbilda sig till SBK instruktörer. På sikt innebär detta att vi kan börja hålla 
kurser riktade mot IGP och tävling. 

 

Årets hund 
IGP – 1: a Yvonne och Skoja på 12poäng, 2: a Christel och Åbi på 10 poäng 
BSL – 1: a Yvonne Andersson och Mini på 2 poäng  
StPr – 1: a Yvonne Andersson och Skoja på 2poäng 
 

Rallylydnadssektorn 
Medlemmar 
Anette Björkman Bergström (sk.), Marie Gustavsson, Sandra Björnskiöld och Jessica Broberg 

 
Träningsgrupper 
Mästarklassgrupp och uppstart av nybörjargrupp som tyvärr är något svalt  

 

Aktiviteter under året (kurser, träffar mm.)  
Rallylydnadsdag där 8 per deltog 
Prova på rally 5 personer deltog 

 
Tävlingar under året 
Inga officiella 
 
KM: 
Lilla KM: 
1: a Marie Gustavsson och Valle  
2: a Monica Gahlin och Wilbur 
 
Stora KM: 
1: a Sonja Rosenquist och Greta 
2: a Caroline Nilsson och Qvarten 
3: a Anette B Bergström och Flipper  
Ett ekipage har deltagit på SM och slutade 11: a i finalen. 

 

Material (har något nytt köpts in, byggts eller reparerats under året) 

Inget har köpts in.  

 
Agilitysektorn 
Medlemmar 
Kerstin Ek, sammankallande 
Catarina Hultberg 
Jessica Broberg 
Therese Broberg 

 

Träningsgrupper 
Ingen träningsgrupp utan alla tränar själva på olika tider då många har skiftjobb eller kvällsjobb  



 

Aktiviteter under året (kurser, träffar mm.)  
Nathalie Mårtensson och Siri Myhre haft en nybörjar/fortsättningskurs i våras med 6 ekipage. Conny 
och Kerstin hade ute en kurs i höstas men inga anmälningar då troligen för dyrt i dessa kristider.  

 

Tävlingar under året 
2 tävlingar med upplägg XS, S och M ena dagen och L och XL andra dagen Klass 1 i juni och Klass 3 i 
september. 
Blåbär/Björnbärs tävlingar har vi haft fredagar 1 gång i månaden juni till september, varit väldigt 
uppskattade av deltagarna 
KM 2022 hölls i AW arena. 
SM gick i Piteå Sofie M. Lourié och Catarina Hultberg deltog.  
Landslaget kom Heidi Penttilä med i där hon var med på WAO bland annat  
Klubben sponsrade alla med ett bidrag till respengar eller vad man vill använda bidraget till. 

 

Material (har något nytt köpts in, byggts eller reparerats under året) 
Mjuk mur är inköpte. 
Hinderhållare kom i våras med hjälp av en som åkte över från England då det var bortslarvat på 
posten ex antal gånger. 
Rosetter för cert och championat köptes in till klass 3 tävlingen. 

 

Hoopers sektorn 
Medlemmar 
Kerstin Ek, sammankallande                    
Conny Carlsson 

 
Träningsgrupper                                                                   
Ingen träningsgrupp. 

 
Aktiviteter under året (kurser, träffar mm.)  
Kerstin gick 3 seminarium online och gjorde prov till Hooperinstruktör i januari för Hoopers klubben. 
Conny kunde ej dem dagarna så få se om det kommer fler tillfällen eller om det blir något annat 
upplägg 2023. 
1 kurs nybörjare/fortsättning låg ute och en person anmälde sig så kursen ställdes in men de fick en 
prova på gång och den var uppskattad. 

 
Tävlingar under året 
Inga tävlingar ännu. 
Men Kerstin var på några träningstävlingar runt om i Stockholmsområdet å kom oftast på någon 
pallplats. 

 
Material (har något nytt köpts in, byggts eller reparerats under året) 
Jordankare är införskaffat. 

  



 
Mondioringssektorn 
Det har varit ett intressant 2022 inom Mondioring på NBK. 
 
Covid började lätta och träningarna blev en mer fast ljuspunkt för deltagarna. Sektorn som 
legat mer eller mindre vilade väcktes upp av nya medlemmar. Vi har uppskattat när andra 
medlemmar kommit ner för att fråga, säga hej eller omedvetet 
varit störning åt oss. 
 
Snabbt vaknade gruppen som generellt träffats 1gång i månaden på klubben. Men det har 
varit träffar på andra delar av Stockholm men mer i mitten av alla. När vi träffats är det en utsmyckad 
bana, efter ett tema, där ekipaget fått hjälp med ögon 
och tips. Men framförallt störningar. 
 
Medlemmar både befintliga, nya och framtida. Har geografiskt sett färdats från Örebro, 
Södertälje och Sth stads närmaste område. 
 
Vi har 4st som aktivt tävlar i sporten. Sedan har vi några som klart sitt STMR prov. 
(Mondioringens BH-prov) 
Fler skall vi bli. 
 
Vi avslutade året med att boka en inomhushall där ett tema för varje pass sattes. En 
turordning där vi var 2–3 ekipage på plan, där övriga fick hjälpa till samt förbereda sin hund 
för sitt pass. 
 
Vi ser alla fram emot 2023 och vad det skall erbjuda. 

 

  



 
Specialsök- och Nosework sektorn 
Medlemmar 
Francine Skoglund (NW), Håkan Sjödin, Maria Gabrielsson, Marie Johansson. 

 

Träningsgrupper  
Vi har en träningsgrupp i specialsök som tränar på förmiddagar tisdagar och torsdagar. 
 

Aktivitet under 2022.  
Specialsök: Vi har haft tre prov i SBK Specialsök och fyra kurser. 
Nosework: Vi har haft en nybörjarkurs i Nosework som avslutas med doftprov och fyra tävlingar. 
 Tävlingar i Nosework: 
 13/3 TEM NW1 Fordon 1 domare 25 starter 
 18/5 TEM NW1 Utomhus   1 domare 25 starter 
 1/10 TSM NW1 2 domare 23 starter 
 2/10 TEM NW2 Fordon 1 domare 11 starter 

  
Vi vill tacka Marie och Leif på Jursta, Lisa och Markus på Långholms Gård, Berga 
Naturbruksgymnasium och Haninge Brandstation för att vi har fått vara hos er och ha våra prov och 
tävlingar under 2022.  

 
KM i Specialsök är vid provet den 17 december på Haninge Brandstation.  

 

Material: 
Det material som vi använder är måldoft som är hydrolat i Nose Work och kongbitar i specialsök. 

Dessutom har vi använt ett flertal behållare till Nose Work men dessa har köpts in tidigare år. Maria 

har även skänkt några vialer till klubben för att ha i sökväggen då vi inte vill att man lägger kongbitar 

direkt i stenarna. Prisrosetter har köpts in för NW. Vi beslutade under året att inga priser eller diplom 

skickas utan vill man ha sitt pris och sitt diplom får man vara kvar till prisutdelningen. Vi har även fått 

flertalet väskor till klubben för träning i specialsök. 

Kökssektorn 
Sektorerna har ansvarat för att köket har varit öppet under tävlingar. Självservering för de som 
besöker klubben under vanlig vardag/helg. Styrelsen har haft ansvaret för att fylla på dryck och 
fikabröd under året. 
 

Hemsidan/PR info 
Elin Näslund har fortsatt ansvar med hemsidan. Uppdateras kontinuerligt under året, dock har 
samarbetet med sektorerna för ett lite aktivare nyhetsflöde inte kommit igång.  

 
Anläggningen 
Under året har arbetet fortsatt med belysningen och nu har också Mondioringplanen ny belysning. 
Återställning av marken återstår delvis, nysådd av gräs har också gjorts. Belysningen i Estöstugan har 
bytts men mer ska göras. Utomhus belysningen skall moderniseras dvs vi byter 3 150watts lampor 
mot 30 watt LED-lampor. Modernisering av elinstallationerna dvs centralen i kansliet har genomförts 
som del av planbelysningsarbetet. Inga övriga större åtgärder på anläggningen har gjorts pga. 
besparingsåtgärder. Vår gräsklippare har servats och ett rem byte har gjorts. 



 
 
Tack för förtroendet detta år! 
Styrelsen 
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Maria Gabrielsson, ordförande Linda Penttilä vice ordförande 
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Kerstin Ek, kassör  Elin Näslund, sekreterare   
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